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Interpelacja 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

Zwracam się do Pana w sprawie przejść dla pieszych w ciągu ul. Okulickiego. 
Otrzymałem zgłoszenia i prośby od mieszkańców dotyczące problemów z oświetleniem. 
Wnioskują oni o dodatkowe doświetlenie w pobliżu newralgicznych przejść dla pieszych. Po 
zmroku robi się tam niebezpiecznie, a ruch na ul. Okulickiego jest duży. Od jakiegoś czasu 
gmina prowadzi program doświetlenia przejść, co krok po kroku się dzieje w całym mieście. 
Póki co jednak nie objął on jednak większości przejść przez ul. Okulickiego. 

 
Zwracam się z prośbą o informację czy planowane jest w najbliższym czasie 

doświetlenie przejść na ww. ulicy, jeżeli tak to kiedy i których. 
 
Z góry dziękuję za odpowiedź na moje pytania. 

 

 

Z poważaniem 

   Łukasz Sęk 


